
Zápis 

z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší dne 20.listopadu 2002 

 

 

Přítomni: Markéta Dlouhá,Vojtěch Šoltys,Zdeněk Jirásek,Martin Hlavatý 

Nepřítomni:Jindřich Bartoň,Jiří Havlovic 

Omluven:Tomáš Hobl 

 

 

Program: 

1. Článek k dopravnímu řešení ul.17.listopadu 

2. Organizační záležitosti 

3. Různé 

 

K bodu 1-článek k dopravnímu řešení ul.17.listopadu 

 

Na základě předchozích jednání komise předložil p.Šoltys návrh článku s anketními otázkami 

pro obyvatele sídliště Šipší. Po diskusi a připomínkách zpracovala komise konečnou variantu 

textu, který  by měl  být zveřejněn v prosincovém čísle KL a na www stránkách města ( zde 

pouze  anketní  otázky s možností odpovědí), s tím, že ukončení ankety je k 15.1.2003. 

Úkoly: 

- p.Šoltys projedná  s paní Nátkovou zařazení schváleného článku do prosincového 

čísla KL 

- p.Šoltys projedná s ing.Rybenským možnost provedení ankety na www stránkách 

města, možnost konzultace záměru s p.Jiráskem 

 

 

 

K bodu 2 – organizační záležitosti 

 

Ing.Jirásek – návrh na rozšíření komise 

Úkol:každý člen komise na příští jednání předloží návrh osoby či osob ochotné ( ochotných) 

podílet se na práci této  komise s tím, že návrh pak bude předložen RM 

- zápis  z komise  - z dnešního  jednání  zajistí p.Hlavatý , komise žádá RM o zajištění 

zapisovatele nejlépe z OSM ( s Ing. Suchánkem projedná p.Hlavatý). 

 

K bodu 3 – Různé 

Příští  jednání se uskuteční ve středu,11.prosince na ORI. M.Hlavatý projedná 

s Ing.Oppitzem předložení materiálu k revitalizaci sídliště. 

 

 

Zapsal: M.Hlavatý 


